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Besluitenlijst van de commissie Algemene Zaken d.d. 8 januari 2015. 

 

Aanwezig: 

de heer T.J.M. Biemans   voorzitter 

de heer F.M.J. Biemans   lid 

M.J.T. van der Heijden   lid 

mevrouw M.C. Slaets-Sonneveldt   lid 

de heer B.M. Straatman   lid 

de heer J.H. Strijbosch   lid 

de heer B.H.M. Swinkels   lid 

mevrouw M.A.H. van der Zanden-Swinkels lid 

de heer M.L.M. van Heijnsbergen   griffier  

 

de heer F.H.G.M. Ronnes    burgemeester 

Mevrouw G.T. Buter    wethouder 

de heer A.J.L. Meulensteen    wethouder 

de heer F.P.A.C. van Zeeland    wethouder 

de heer J.H.C.M. Briels     wethouder 

mevrouw C.A. Liebrecht    secretaris 

 

 

1. Opening 

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom 

Burgemeester Ronnes haalt de aanslag in Parijs aan en pleit ervoor om samen de waarden van 

de democratie hoog te houden. Hij vraagt vervolgens om een moment van stilte uit respect voor 

de slachtoffers van de aanslag. 

 

2.  Vaststelling van de agenda. 

De agenda wordt conform het concept vastgesteld.  

De heer Swinkels vraagt of aan het eind van de vergadering de deuren gesloten kunnen worden.  

 

3. Spreekrecht. 

Er hebben zich geen insprekers gemeld. 

 

4.  Vaststelling van de besluitenlijst van de vergadering van 20 november 2014. 

Er zijn geen opmerkingen binnen gekomen t.a.v. de besluitenlijst. 

De besluitenlijst wordt conform concept vastgesteld  

 

5. Ingekomen stukken en mededelingen. 

Er zijn geen ingekomen stukken of mededelingen. 

 

6. Presentatie stand van zaken Dimpact. 

Mevrouw Swinkels, hoofd afdeling Burgers en Bedrijven, geeft een korte presentatie over de 

stand van zaken ten aanzien van Dimpact. Zij beantwoordt vervolgens enkele verhelderende 

vragen. De presentatie zal aan de raads- en commissieleden ter beschikking worden gesteld.  
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7. Voorstel tot instemming met de lichte gemeenschappelijke regeling met de 

gemeente Helmond op het terrein van zorg en de gewijzigde lichte 

gemeenschappelijke regeling met de gemeente Helmond op het terrein van inkomen. 

Vanuit de commissie worden enkele verhelderende vragen gesteld over de voorgestelde regeling 

in relatie tot de eerder gemaakte afspraken. 

Wethouder Briels geeft aan dat er gewerkt wordt met een nauwelijks gevulde begroting. De 

zienswijze die Laarbeek naar aanleiding daarvan heeft gegeven is goed gevallen en kan men 

terugzien in begroting 2016. Hij merkt op dat alle gemeenten de regeling moeten vaststellen en 

dat dit proces mogelijk kan leiden tot wijzigingen van de regeling. Wellicht wordt het voorstel 

dan opnieuw aan de commissie voorgelegd en komt het in een volgende raadsvergadering aan 

de orde. 

Wethouder Buter geeft aan dat de wet regionale werkbedrijven voorschrijft. In het werkbedrijf 

zijn niet alleen het werkplein maar ook de werkgevers vertegenwoordigd. Over de juridische 

vorm wordt nog gesproken. Alle partijen hebben daarin hun eigen rol. De gemeente Geldrop-

Mierlo behoudt een inkooprelatie bij het werkplein. 

 

De commissie stemt in met het voorstel en adviseert de raad om het als hamerstuk te 

behandelen.  

 

8. Herziening regionaal risicoprofiel 2015 VRBZO. 

Op daartoe gestelde vragen antwoordt burgemeester Ronnes dat in dit profiel de denkbare 

risico’s zijn opgesomd en de daarop betrekking hebbende modellen zijn uitgewerkt. In geval van 

een calamiteit gaan de normale hulpverleningsinstanties aan de slag en wordt er afhankelijk van 

het scenario opgeschaald. Het is hem niet bekend of er in de jaarverslagen van de hulpdiensten 

overzichten zijn opgenomen van calamiteiten. Er zijn bij hem tot nu toe geen signalen bekend 

die onoplosbaar zijn. Hij meldt tot slot dat men in de regio bezig is om een evenementenbeleid 

voor te bereiden. 

 

De commissie stemt in met het voorstel en adviseert de raad om het als hamerstuk te 

behandelen.   

 

9. Overzicht bestaande bouwclaims. 

Mevrouw Slaets vraagt verduidelijking over het verschil in aantal woningen. Verder informeert 

zij wat er gebeurt als bijvoorbeeld de Rabobank aanspraak maakt op de bestaande claim. 

Wethouder Meulensteen zal informeren wat de oorzaak is van het verschil in de aantallen 

woningen. Hij geeft aan dat alle bestaande bouwclaims zijn opgenomen in het 

woningbouwprogramma van de gemeente. Wanneer men gebruik wil maken van een claim dient 

men de grond nog te kopen van de gemeente. Op het moment dat er bouwmogelijkheden zijn 

dient de grond wel te worden aangeboden aan betrokkenen. Getracht wordt om hierover met de 

claimhouders afspraken te maken. 

Mevrouw Van der Zanden vraagt om een toelichting op de bestaande claims.  

Wethouder Meulensteen weet niet exact wanneer de claims zijn ontstaan. Enkele van de claims 

zijn eindig, de overige niet.  
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Wethouder Van Zeeland heeft in de commissie Ruimtelijk Domein aangegeven dat hij een 

overzicht van de goedgekeurde contingenten zal toevoegen aan het verslag. Het overzicht zal 

tevens via extranet bekend worden gemaakt. 

 

10. Stand van zaken intergemeentelijke/regionale samenwerking. 

Burgemeester Ronnes geeft aan dat er geen bijzonderheden te melden zijn.  

Op de vraag van de heer F. Biemans over de betrokkenheid van en de terugkoppeling naar de 

raad van zaken die betrekking hebben op de MRE, geeft burgemeester Ronnes aan dat hierover 

nog wordt gesproken in het college en dat hij hierop zal terugkomen.  

 

11. Rondvraag. 

Van de rondvraag wordt geen gebruik gemaakt.  

 

Vervolgens verzoekt de voorzitter alle bezoekers om de raadszaal te verlaten en worden de 

deuren gesloten. 

 

Na afloop van het besloten gedeelte worden de deuren weer geopend. 

 

12. Sluiting 

De voorzitter sluit vervolgens de vergadering. 

 

Aldus vastgesteld in de vergadering van 26 februari 2015. 

 

 

 

 

De griffier,    De voorzitter, 

 

 

 

 

 

 

 

M.L.M. van Heijnsbergen   T.J.M. Biemans 

 


